
föRENIN~SÅRENDEN 
Föreningen Kronobergs läns taxe
ringsnämndsordförande och 
kronoombud 
höll den 29 januari sitt årsmöte å Stads
hotellet i Växjö. Över hundratalet taxe
ringsmän och -kvinnor hade mött upp från 
länets alla delar jämte landskamreraren 
Gunnar Ingemarsson och taxeringsinten
denten Gustaf-Adolf Kroon vid länssty
relsens i Växjö taxeringsavdelning. 

Hälsningstalet hölls av föreningens 
ordf., kantor A. W. Fröberg, Slätthög, 
som bl. a. erinrade om att det ställs stora 
krav på våra dagars taxeringsfunktionärer 
och uttryckte sin glädje över att så många 
kommit tillstädes - ett gott tecken på att 
mycket stort intresse finnes. 

Ur styrelseberättelsen framgick att 
medlemsantalet var 129, därav 64 taxe
ringsordf., 60 kronoombud, 4 taxerings
konsulenter och 1 ledamot i prövnings
nämnd. Styrelsen hade avgivit yttrande 
över 1950 års skattelagssakkunnigas be
tänkande med förslag till effektivare taxe
ring. 

Till styrelse 1955 valdes kantor A. W. 
Fröberg, Slätthög, förste taxeringsinspek
tören Tore Torsson, Växjö, kommunal
nämndsordförande Herman Johansson, 
Kråkenäsryd, kamrer Lennart Oleskog, 
Växjö och lantbrukskonsulenten Torsten 
Kindblom, Växjö. Revisorer blev kantor 
Douglas Landqvist, Lenhovda och revisor 
Hans Carlsson, öjaby, Helgevärma. Till 
ombud vid riksförbundets årsmöte utsågs 
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taxeringsinspektör Tore Torsson, Växjö. 
Styrelsen konstituerade sig efter samman
trädet på följande sätt: ordf. kantor A. W. 
Fröberg, v. ordf. kommunalnämndsordf. 
H. Johansson, sekr. taxeringsinspektör T. 
Torsson. 

Dagens föredragshållare var taxerings
intendenten vid länsstyrelsen i Växjö, 
Gustaf-Adolf Kroon som redogjorde för 
en del av de viktigaste nya förordningarna 
vid 1955 års taxering. Han uppehöll sig 
även vid den varje år ständigt aktuella 
taxeringen av naturaförmåner vid jord
bruk. Talaren ansåg vidare att förmånen 
av fri bil i regel undervärderas. Talaren 
avtackades av ordf., hr Fröberg, varpå 
gavs tillfälle till framställning av olika frå
gor som besvarades av taxeringsintenden
ten och landskamreraren. En hel del skilda 
taxeringsspörsmål ventilerades härvid un
der stort intresse under närmare två tim
mars tid. 

Det vällyckade årsmötet slöts med ge
mensam lunch å hotellet. 

Föreningen taxeringsnämndsordfö
rande och kronoombud i Göteborgs 
och Bohus län 
höll sitt årsmöte lördagen den 22 januari 
å Palace Rotel under ordförandeskap av 
hovrättssekreterare Åke Sjögren. Ett 
hundratal medlemmar hade infunnit sig. 
Styrelsen erhöll ansvarsfrihet och de sty
relsemedlemmar, som voro i tur att avgå, 
omvaldes. Såsom föredragshållare hade 
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föreningen förvärvat ordföranden i 1950 
års skattelagssakkunniga, kammarrättsrå
det H. Björne. Han höll ett mycket intres
sant föredrag om nyheter vid 1955 års 
taxering. Härvid kom han även in på de 
skattelagssakkunnigas förslag till förenk
ling av vissa beskattningsregler samt för
slaget om effektivare taxering, vilket i 
allra högsta grad intresserade de närva
rande taxeringsmännen. 

Efter sammanträdet avåts gemensam 
middag under mycket gemytliga former. 

Föreningen Älvsborgs läns taxerings
nämndsordförande 
höll lördagen den 22 januari 1955 sitt or
dinarie årsmöte å restaurant Valand i Gö
teborg under synnerligen stor tillslutning 
av medlemmar från hela länet samt repre
sentanter för länsstyrelsen. 

Till styrelse för det nya verksamhets
året utsågos kommunalkamreraren Arvid 
Enarsson, Laxarby, ordförande, krono
kamreraren Elis \,Vinnermark, Borås, v. 
ordförande, häradsskrivaren Gösta Fo
gelqvist, Alingsås, nämndemannen Karl 
Persson, Kinna, och förste taxeringsin
spektören Stig \,Veister, Vänersborg, sek
reterare och kassör, samtliga omvalda. 

Till suppleanter omvaldes häradsskri
varen Harald Jansson, Kinna, och för
valtaren Erik J ohnsson, Tollered. 

Till revisorer omvaldes likaledes läns
assessorn Torsten Bredin och häradsskri
varen Tor Rehman, båda i Vänersborg 
med landsfiskalen Nils Brette, Åmål, som 
suppleant. 

Efter mötesförhandlingarna höll kam
marrättsfiskalen Dag Helmers ett upp
skattat föredrag rörande nyheter vid årets 
taxering samt rättspraxis. 

Taxeringsintendenten lämnade därefter 
en redogörelse för iakttagelser vid 1955 

års taxering samt tog tillfället i akt att 
bemöta de i pressen lämnade uppgifterna, 
att Borås skulle vara "riksetta i fråga om 
skönstaxeringar". Enligt taxeringsinten
denten hade den utredning, som företagits 
av länsstyrelsen i anledning av pressupp
gifterna, visat, att dessa saknade fog och 
att taxeringsnämndsordförandena kunde 
sägas ha handlat föredömligt. 

Efter anförandena följde en livlig dis
kussion och besvarade föredragshållarna 
av mötesdeltagarna framställda frågor, 
varefter gemensam middag intogs. 

Länsföreningen i Gävleborgs län 

avhöll sitt årsmöte i Ljusdal den 28 janu
ari med verkligt god anslutning från med
lemmarnas sida och under ordförande
skap av kamrer A. Bendrik, Söderhamn. 

Länsforeningens styrelse omvaldes och 
består för år 1955 av ordf. kamrer A. 
Bendrik, Söderhamn, vice ordf. krono
kamrer S. 0. Grigholm, Gävle, sekreterare 
och skattmästare, kontorist Stig Johans
son, Ljusne, hemmansägare Erik Stadell, 
Ockelbo och handlanden Georg Hammar, 
Jättendal. Suppleanter är komminister E. 
Råberger, Forsbacka och hemmansägare 
Ivar Michelsson, Färila. Revisorer äro f. 
tullförvaltaren G. Gille. häradsskrivaren 
K. G. Borglund och sysslomannen B. 
Bragee, Söderhamn. 

Till föreningens ombud vid samman
träden med Riksförbundet utsågos S. 0. 
Grigholm och Stig Johansson. 

Styrelseberättelsen från föreningens 
nittonde verksamhetsår, vilken redovisade 
163 årsavgiftbetalande medlemmar, god
kändes av mötet och beslöts att nästa års
möte skulle hållas i Gävle. Årsavgiften be
slöts utgå oförändrat med 10: - pr med
lem vari inkluderas avgift för Skattenytt. 
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Sedvanlig nedsättning till medlemmarna 
för prenumeration på Svensk Skattetid
ning beslöts. 

Riksförbundets och länsföreningens 
ordförande, kamrer Bendrik, lämnade en 
redogörelse över Riksförbundets verksam
het under året samt redogjorde för Riks
förbundsårsmötets förhandlingar. Redo
görelsen upptog även Skattenytts verk
samhet och noterade ordföranden med stor 
tacksamhet tidskriftens goda utveckling 
och uttalades tacksamhet över dess redige
ring och dess goda ledning. 

Vid sammanträdet deltogo taxeringsin-
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tendent N. Ahlberg, Gävle med assisten
terna A. Alestam, S. G. Andersson och 
L. Nilsson. Taxeringsintendenten redo
gjorde för aktuella taxeringsfrågor var
efter följde en intressant och livlig fråge
stund. 

Efter sammanträdet samlades ett 25-tal 
medlemmar till gemensam middag. För
eningens ordförande uttalade länsför
eningens tack till taxeringsintendent Ahl
berg för hans deltagande vid årsmötet och 
medlemmarnas tack till ordförande Bend
rik framfördes av hrr Michelsson och 
Hammar. 
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